
Braida: Nie sądzę, że Roma zamknęła transfer Vermaelena

News - ASRoma.pl

W ostatnich godzinach mówi się o możliwym spotkaniu agentów Thomasa

Vermaelena z wysłannikami Giallorossich. Portal laroma24.it skontaktował

się z Ariedo Braidą, dyrektorem odpowiedzialnym za transfery Barcelony

za granicę.

Vermaelen ma zostać graczem Romy?

- Vermaelenem interesuje się obecnie wiele zespołów i nie mogę powiedzieć, że

Roma jest tak bliska jego pozyskania. Zobaczymy, ale nie sądzę, że zamknęła

transakcję.

Według doniesień transferowych na dziś rano przewidziano spotkanie w

Mediolanie między agentami gracza i kierownictwem Giallorossich.

Potwierdzasz?

- Musicie zapytać agentów piłkarza. Barcelona nie ma z tym nic wspólnego, mają

agenci piłkarza i klub, który chce go pozyskać. Dopiero potem Barcelona powie czy

chce go sprzedać czy nie.

Barca byłaby dostępna do wypożyczenia z prawem do wykupu?

- Nie, nie ma możliwości wypożyczenia. Albo go kupią, albo zostanie.
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